

SAMBUNGAN DARI MUKA 3

Kawasan penternakan kima emas di Hua Lian, Timur Taiwan.



mendapat penilaian 100 (protin sempurna) oleh FAO (Food and Agriculture Organization). Protin sempurna bermakna, ia dapat diserap dengan segera dan tidak menghasilkan toksin amina semasa proses metabolisme, sekali gus tidak membebankan hati dan buah pinggang.

Selain itu, Golden Clam kaya dengan kolina yang semestinya baik untuk hati. Di Eropah, kolina sudah lama digunakan untuk mengubati penyakit berkaitan hati seperti hepatitis akut, sirosis dan hati berlemak.

"Sesungguhnya, Golden Clam antara rahsia bagaimana syarikat tempatan seperti kami mampu mendaki potensi di peringkat antarabangsa.

"Nama syarikat, Greeno yang merupakan gabungan antara hijau atau semulajadi (green) dan peluang (O - opportunity) boleh dikatakan satu usaha untuk membawa kesihatan dan peningkatan kerjaya kepada mereka yang menginginkannya.

"Daun ginkgo selaku logo pula adalah simbolik semoga usaha ini berpanjangan sebagaimana hayat daun ginkgo," kata Presiden Bio Greeno, Dr. Eng Wee Sian yang mengalu-alukan mereka yang berminat untuk mencuba kebaikan Golden Clam mahupun menyertai Bio Greeno sebagai kerjaya.

Alamat: BIO GREENO SDN BHD,
58, Jalan Puteri 2/4, Bandar Puteri,
47100 Puchong, Selangor. Tel: 03-
80637889 Emel: biogreeno@gmail.com
Web: www.biogreeno.com



BATU KRISTAL HASILKAN SILIKA, MINERAL PENTING UNTUK TUBUH

Dalam pada itu, Bio Greeno turut berbangga dengan satu lagi produk keluaran syarikatnya, SpringLife. SpringLife merupakan hasil teknologi pengekstrakan yang dilakukan terhadap batu kristal dari Jepun.

Menerusi proses pembakaran pada suhu setinggi 1650°C selama lapan jam, kristal ini menghasilkan silika, sejenis mineral penting yang diperlukan tubuh. Silika mampu memperkuat saluran darah dalam badan dan berupaya mengelakkan pembentukan lemak pada dinding vaskular.

"Sebenarnya silika masih terdapat dalam buah-buahan dan sayur-sayuran tetapi ia boleh hilang dengan pelbagai cara seperti pencemaran, cara mencuci, memasak terlalu lama dan sebagainya.

"Silika penting kerana ia boleh membantu mengatasi masalah kolesterol, menghakis atau mengurangkan lemak, darah beku dan mengurangkan asid dalam darah kerana kandungan asid tinggi dalam darah adalah punca penyakit kronik seperti kanser, kerosakan organ dan sel-sel dalam badan" terang Penasihat Kesihatan dan Produk Bio Greeno, Dr. Zulkifli Ahamat.

Nilai pH SpringLife adalah 10.5, maka ia bersifat alkaline. SpringLife dikatakan minuman yang terbaik untuk kesihatan kerana ia membantu mencegah segala masalah penyakit kronik kerana makanan / minuman masa kini mengandungi asid yang tinggi dan kita juga digalakkan untuk mengamalkan SpringLife untuk membina hidup yang sihat.

Tambahnya, silika juga berupaya melambatkan proses penuaan tulang, sendi dan tendon badan; membantu merangsang penghasilan kolagen semula jadi, menyingkirkan toksin dan mengelak kerosakan gigi.

Antara petanda kekurangan silika dalam badan adalah perkembangan tulang yang kurang baik, keguguran rambut, kuku yang rapuh, masalah sendi dan kulit yang kendur dan tidak berseri.

Silika yang terdapat dalam SpringLife boleh diambil dengan cara menitiskannya ke dalam air minuman. Hasil pengambilan dapat dilihat dalam masa singkat dan beberapa ujian seperti minyak dan air yang boleh bercampur setelah dititiskan cecair ini cukup untuk mengesahkan keberkesannya.

* Sekiranya mempunyai sebarang pertanyaan tentang produk Bio Greeno, Dr Zulkifli Ahamat boleh dihubungi menerusi emel zulkifli_ahamat@yahoo.com atau 012-6357738.